
 

 

Loppa kommune 

 
Møteprotokoll 

 

Utvalg: Kommunestyre 

Møtested: Kommunestyresal, Loppa Rådhus 

Dato: 26.10.2016 

Tid: 18:00-21:00 

 

Faste medlemmer som møtte: 

Navn Funksjon Representerer 

Stein Thomassen Medlem AP 

Line Enger Posti Medlem AP 

Arve Dagfinn Berntzen Medlem AP 

Berit Land Medlem AP 

Ernst Berge Medlem AP 

Steinar Halvorsen Medlem H 

Torill Martinsen Medlem H 

Ståle Sæther Medlem H 

Brynjar Larsen Medlem H 

Ronja Garden Medlem SP 

Fabrice Caline Medlem SP 

  Cato Kristiansen       Medlem                                   SV 

 

Faste medlemmer som ikke møtte: 

Navn Funksjon Representerer 

Heidi Dahl MEDL AP 

Hans Roald Johnsen MEDL SV 

 

Arne Rotnes Medlem H 

 

Varamedlemmer som møtte: 

Navn Møtte for Representerer 

Stina Beathe L. Pedersen 

Ingvi Luthersson 

Maria Thomassen 

Hans Roald Johnsen 

Arne Rotnes 

Heidi Dahl 

 

SV 

H 

AP 

   

 

Fra administrasjonen møtte: 

Navn Stilling 

Marion Høgmo   Rådmann 

Liv B. Karlsen   Ass. rådmann 

Solbjørg Irene Jensen   Sekretær  

   



 

Fabrice Caline 

Stilte følgende spørsmål; 
1. Ordførerens tilstedeværelse på rådhuset 
I begynnelsen av året ble jeg gjort oppmerksom på at ordføreren 

bare unntaksvis er på kontoret på rådhuset. Jeg spurte 

ordføreren umiddelbart om dette i kommunestyremøte 3. mars 

fordi jeg er bekymret for at hans enerådige avgjørelse om å 

jobbe fra Sandland gjør det vanskelig å ha et nært samarbeid 

med rådmannen. Ordføreren svarte at han har daglig 

telefonkontakt med rådmannen. For øvrig sa han også at det var 

et trivielt spørsmål. 
Jeg ber nå ordføreren om å la rådmannen svare på følgende 

spørsmål: 
Stemmer det som ordføreren sier: at samarbeidet mellom rådmann 

og ordfører er like godt uansett hvor han jobber fra, det være 

seg på rådhuset, på Sandland eller på sin båt? 

 
2. Erstatningssak ifm. reguleringsplanen i Vassdalen 
Ved å tillate at en hall ble ulovlig oppført i Vassdalen, har 

kommunen gjort en urett mot eierne av huset det stenger 

utsikten for. Dette har satt kommunen i et dårlig lys. Jeg 

anser derfor saken som alvorlig. Kommunen har nylig gitt tilbud 

om erstatning til eierne. Saken har pågått i flere år og 

kommunen har brukt advokat.  
Spørsmål: 
- Hvor store advokatutgifter har kommunen hatt så langt? 
- Anslagsvis hvor mange timer er brukt av ansatte? 

- Dersom saken blir tatt til tingretten, hvor lang tid må man 

regne det vil ta før saken er ferdig og hvor mye vil det 

anslagsvis koste i advokatutgifter? 
 

 

Rådmannen svarte på spørsmålene fra Fabrice Caline. 

 

 

Merknader til innkalling  

 Berit Land  

Stilte spørsmål om hvorfor det tok så lang tid før det ble innkalt til ekstraordinært møte, hvorfor 

det tok så lang tid før møtet ble avholdt, samt tidspunkt for møtet.  

 

 Fabrice Caline 

Det ble bedt om rask behandling, og dersom ordfører ikke har anledning til å møte så kan han 

melde forfall og be varaordfører lede møtet. 

 

Merknader til saksliste 

 Ståle Sæther 

Ønsker svar på hvorfor det ble satt fram krav om ekstraordinært kommunestyremøte for å 

behandle et reglement for ordfører og varaordfører. 

 



 

 

PS 61/16 Reglement for vervene som ordfører og varaordfører 

Vedtak i Kommunestyre - 26.10.2016     

Kommunestyret vedtar forslag til reglement inntatt som vedlegg 2 i saken. 

 

Vedtatt med 8 mot 7 (5 H/2 AP) stemmer. 

 

 

 


